



香港童軍總會  
**Scout Association of Hong Kong**  
 香港青年獎勵計劃轉換執行處支部申請表  
**Application Form for Transfer of HKAYP User Unit**



填表須知 Points to Note

1. 本表格適用於已參加香港青年獎勵計劃的各支部童軍成員。  
This form is suitable for Scout Member currently joined AYP.
2. 參加者於轉換執行處支部時，由**新執行處**支部組長填寫此申請表，並交回所屬地域辦事處辦理。  
New UU leader is responsible to complete and submit the form to the related Regional Office.
3. 如新執行處支部屬於不同地域，地域辦事處於確認轉換申請後，必須通知該參加者原屬地域辦事處更新紀錄。  
If the new UU is located in different Region, New Regional Office have to inform the original Regional Office to update their record.
4. 申請時，請連同有關的獎勵計劃紀錄簿交往所屬新執行處支部地域辦事處。並於一個月後取回。  
Please submit the form with the related AYP Record Book to the New Regional Office. The Book can be collected after 1 month.

茲通知地域辦事處，下列參加者已轉往其執行處支部。請更新紀錄及通知有關之地域辦事處。

Please be informed the participant listed below had been transferred to our user unit. Please update the record and inform the related regional office.

姓名 Name		舊獎勵計劃紀錄簿編號 Original AYP Record Book No.	新獎勵計劃紀錄簿編號 New AYP Record Book No. (辦事處專用 Office Use Only)
中文 Chinese	英文 English		

新執行處支部 New User Unit	旅 Group	區 District	地域 Region
原屬執行處支部 Original User Unit	旅 Group	區 District	地域 Region

新執行處支部組長 New User Unit Leader	姓名 Name	電話 Telephone No.
	電郵 E-mail	

日期  
Date \_\_\_\_\_

簽署  
Signature \_\_\_\_\_

**辦事處專用 Office Use Only**

收表人 Received by	收表日期 Received Date
通知原屬地域辦事處 Inform Original Regional Office	通知日期 Inform Date